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Biskup Komarica s HDZ-ovcima: Govorili su mi da je greÅ¡ka Å¡to sam ostao u Banja Luci
02/02/2010 19:23 by Administrator

ÄŒlan PredsjedniÅ¡tva
 HDZ BiH i dopredsjednik 
 Republike Srpske Davor 
 ÄŒordaÅ¡, dopredsjednik HDZ BiH i 
 zastupnik HDZ u Hrvatskom saboru
 RH Rade BoÅ¡njak, Ä•lan 
 PredsjedniÅ¡tva HDZ BiH i 
 dopredsjedatelj Doma naroda
 Parlamentarne skupÅ¡tine BiH Ilija 
 FilipoviÄ‡, glavni tajnik HDZ BiH
 Vlado DÅ¾oiÄ‡, te duÅ¾nosnici HDZ BiH
 iz svih Å¾upanija, sastali su se s 
 
 
 banjoluÄ•kim biskupom Franjom Komaricom i direktorom Caritasa banjoluÄ•ke biskupije 
 dr. Miljenkom AniÄ•iÄ•em u Biskupskom ordinarijatu BanjaluÄ•ke biskupije,Â  priopÄ‡eno je iz ureda za informiranje
HDZ BiH.

ÄŒordaÅ¡ je zahvalio se biskupu Komarici Å¡to je kao i uvijek do sada naÅ¡ao vremena da joÅ¡ jednom i po ko zna koji
puta ukaÅ¾emo na nezadovoljavajuÄ‡u poziciju Hrvata u ovakvom ustroju BiH, te nuÅ¾nosti promjena. 
 
 Kada je u pitanju pomoÄ‡ u povratku Hrvata u RS, istaknuto je da u ovom momentu pomoÄ‡ dolazi sa razine BiH,
putem Fonda za povratak i Vlade RH, a da smo nezadovoljni razinom pomoÄ‡i entitetskih ministarstava koja ne prelazi
3% Å¡to je sramotno. 
 
 Ovom prigodom je ukazano i na Å¡tetne posljedice koje bi mogao prouzroÄ•iti Zakon o prebivaliÅ¡tu koji je Vlada RH
poslala u saborsku proceduru, kada je u pitanju daljnji proces povratka Hrvata, te na taj naÄ•in taj proces zaustaviti. 
 
 Dopredsjednik HDZ BiH i zastupnik HDZ u Hrvatskom saboru RH Rade BoÅ¡njak upoznao je biskupa Komaricu sa
opasnoÅ¡Ä‡u da bi se moglo dogoditi da oko 200 000 Hrvata doÄ‘e u poziciju trajnog izjaÅ¡njenja za prebivaliÅ¡te u RH,
Å¡to bi Hrvate u BiH dovelo do pozicije nacionalne manjine, a u najosjetljivije skupine bi doÅ¡li stradalnici Domovinskog
rata, ali i svi koji trenutno rade u RH, a imaju prebivaliÅ¡te u BiH. 
 Â 
 Biskup Franjo Komarica je ukazao na svoje dosadaÅ¡nje iskustvo kada su se mnogi iz meÄ‘unarodne zajednice samo
deklarativno zalagali za opstanak Hrvata i katolika u BiH, a u stvarnosti nisu Ä•inili niÅ¡ta. Bilo je i susreta u kojima su
biskupu otvoreno govorili da je greÅ¡ka Å¡to je i on ostao u Banja Luci, gdje njegova obitelj ima tradiciju dugu oko 300
godina. Biskup Komarica je upozorio i na nuÅ¾nost dogovora meÄ‘u hrvatskim strankama, te da mnogi to nejedinstvo
koriste kao alibi. 
 
 Biskup Franjo Komarica izrazio je nadu da Hrvatski sabor ipak neÄ‡e donijeti zakon koji bi imao tako teÅ¡ke posljedice
za Hrvate u BiH, te da Ä‡e zastupnici u Hrvatskom saboru iz BiH imati dovoljno snage i hrabrosti da ukaÅ¾u na sve
Å¡tetne posljedice koje bi on imao po Hrvate BiH i da im daje punu potporu u tom.
 
 Izvor vijesti: Dnevnik.ba
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